 
Enriching your Life  豐富您的人生 
 

 

Four years ago, I dreamed of chartering a club, a club of which everyone would be proud one day. Today, I have a dream, I dream of forming clubs as much as more than16 . Each Toastmasters represents a world in us, a world possibly not born until they arrive, and it is only by the commitment that a new world is born.New clubs provide more people the opportunity to participate in the Toastmasters program. When more people are part of  an organization, your club becomes more visible in the community, which in turn attracts attention to it's member's mission, vision and goals. 
 

 

四年多前, 我夢想著成立一個, 將會令人稱羡的新會; 今天我又夢想著, 能盡一份心力, 協助台灣這個地區, 創立更多的新會. 事實上 ; 每個國際演講協會的會員, 都有此份強烈的使命感, 由於使命感的驅使, 創造了無限的可能 ; 新的分會提供新的契機, 當更多人成為協會的一份子, 我們在群體社區的影響力, 亦將相形強大, 藉此可振興社會新氣息, 進而促進會員们共同的使命, 願景及目標.
 

Nothing happens unless first a dream, the dream as vague as a vision , as precisely as a goal.You never know where you can go until you set a course to get there. And Toastmasters is a special course where nobdy ever fails. An investment in Toastmasters is an investment in your future! Knowing who you are and what you are about.”like the dream you have, something  which you have been searching for . As with many things in our daily life, if you fail to plan , you plan to fail. 
 

因築夢, 而美夢成真; 夢亦非夢, 其如同願景般的模糊, 亦如同目標上的精準.人生的道路上又何嘗不是茫茫然, 常常令我們不知何去何從?  除非我們已設定了方向, 並朝著目標邁進, 才不致於迷失了方向; 而國際演講協會所提供的- 領導溝通技巧等訓練課程, 確是最佳的見證; 像追尋已久的夢境一般, 不但因此發掘到自己潛能, 進而找到真正自我. 其宛如人生的哲理一般 - 如未能好好掌握自己命運, 則其將終身被命運所操控.

 

We were expended to rules of any expenses in daily life, we spend years investing in stocks, bonds, mutual funds, and other financial vehicles to secure the future. Truth be told, there's no other investment should outweigh the investment in ourselves.
Yet we forgot most of the rules we learned, and some of the rules we remember may have changed, especially change in people. We don’t have to be Gandhi, Martin Luther king or mother Teresa to make changes. But at lease we can make something happened by serving our world. 
 

日常中的耳濡目染,總令我們盲目跟隨著; 無論投資於股票, 券債, 基金, 或其他的理財等等,無非為了確保我們的未來. 但是; 您是否有仔細思考過, 有什麼投資比投資自己, 來的更確實,實際, 而有辦法完全自行掌握呢?的確; 有時我們忽略這些法則, 或許有些法則已悄悄的更改了, 尤其在這變革的時代- 特別是人的變革. 我們勿需像偉大胸襟的 - 印度聖雄甘地, 馬丁路德金或泰麗莎修女一般, 改變了世界.但是天生我材必有用, 至少我們可以透過服務 - 自我成長,間接的使我們的世界更好.
 

 Leaders take responsibility; when the ball is coming over the net, you can be sure I want to the ball , that's the goal setting. Leaders are visible , leaders set examples. Toastmaster helps Toastmasters, leaders create leaders. Leadership isn't about being the best; it's about bringing out the best in others. Vision within action, that is just a dream ; vision with action, you can
can change the world.  
 

領導者是混然天成, 並強烈俱有使命感, 一旦目標確立, 應盡其能達成目標.領導的熱情, 亦將無限感染, 進而樹立典範, 然而令更多的人, 投身到服務領導的行列; 國際演講協會是一個孕育更多領袖與名嘴的搖籃, 我們做中學,學中做;也讓我們齊聲呼應 - 做自己的主人, 當他人的貴人. 但切記 - 空有願景, 而毫無行動, 那祇是個夢;擁有願景, 加以行動, 美夢成真 !     
                              
Formula:
                           Profession + Creation + Execution  X  Communication    
                                       專業能力         創造力           執行力                溝通能力
 

                          Impossible     =     I'mpossible  =  I'm  possible
 
L - Leading             Leadig with intergrity, drive, lead and business savvy. 
G - Goal                   Leader set examples, which in turn attracts the commitment to the members.  
M- Management    Making use of management process: planning, organizatng, leading ,controlling that all in one.   
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